

Witness: From the Department of National Health and Welfare: R.J. Allen, Director General, Planning, Evaluation and Liaison, Income Security Programs.

Témoïn: Du ministère de la Santé nationale et du Bien-être social: R.J. Allen, directeur général, Planification, Evaluation et Liaison, Programmes de sécurité du revenu.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, March 1, 1983 relating to proposals for the reform of the Canadian retirement income system contained in the Government of Canada's paper "Better Pensions for Canadians". (See Minutes of Proceedings, Tuesday, March 17, 1983, Issue No. 1.)

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 1^{er} mars 1983 portant sur les propositions de réforme du système canadien de revenu de retraite contenues dans le document du gouvernement du Canada intitulé: «De meilleures pensions pour les Canadiens». (Voir procès-verbal du mardi 17 mars 1983, fascicule n° 1.)

The Minister made a statement and, with the witness, answered questions.

Le ministre fait une déclaration puis, avec le témoin, répond aux questions.

At 5:57 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

A 17h57, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Audrey O'Brien

Clerk of the Committee

[Faint, mostly illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the page.]

[Faint, mostly illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the page.]